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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:142 Rån mot elektronikkedjor 

SR Ekot rapporterade den 19 oktober att rån mot elektronikkedjor har ökat det 
senaste året. Detta enligt siffror som arbetsgivarorganisationen Svensk Handel 
har tagit fram. Enligt Svensk Handel har antalet rån som de bedömt är 
överlagda ökat från 2 rån 2015 till ca 40 rån förra året. I år har det hittills skett 
16 överlagda rån enligt Svensk Handel. Enligt Svensk Handel är det oftast 
mobiltelefoner och bärbara datorer som är intressanta för de kriminella och 
dessa säljs ofta vidare utomlands. 

SR Ekot har även rapporterat att polisen kommer att inleda en nationell 
kartläggning av rån och grova stölder av kapitalvaror. Genom kartläggningen 
hoppas polisen få en mer övergripande bild av hur det ser ut och vilka som 
ligger bakom stölderna. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson: 

 

Avser ministern att vidta några initiativ med anledningen av det ökade antalet 
rån mot elektronikkedjor? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-23
Besvaras senast
2017-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


